
2020 לנובמבר 4          

 לכבוד

חברי מליאת האשכול 

 שלום רב, 

החלטת מליאה טלפונית בנושא יציאה להתמחרות בנושא תחנת מעבר לפסולתהנדון: 

אושרה החלטת מליאה   1-2/11/20בסקר טלפוני שנערך על ידי מזכירת האשכול בימים 

בנוגע ליציאה להתמחרות בנושא תחנת מעבר לפסולת באשכול.  

להלן הצבעת חברי המליאה:  

רשות שם חבר  
תאריך ושעת שיחה טלפונית/ או  

הערה מייל

09:54שעה  2/11/2020  -מאשר מג'אר ופיק שבאט

12:27שעה  03/11/2020  -מאשר כפר כמא חליל נאתכו 

13:31שעה  01/11/2020 -מאשר עמק המעיינות יורם קרין 

12:08שעה  02/11/2020 -מאשר טורעאן מאזן עדוי 
מבקש להיות מעודכן  

בתהליך בחירת החברה  

מוניר חמודה 
בועינה  

11:12בשעה  02/11/2020 -מאשר נוג'ידאת

גליל תחתון ניצן פלג
שעה   02/11/2020במייל ב  -מאשר 
12:26 

מגדל נתי אלפסי 
-הועבר לאישור דורון  
 הבטיח שהוא יתקשר 

10:32שעה  02/11/2020 -מאשר עילבון סמיר אבו זיד 

עבדל קאדר  
16:05שעה  02/11/2020 -מאשר אל בטוף ח'טיב

13:12שעה  01/11/2020 -מאשר עמק הירדן עידן גרינבאום 

טבריה שמעון מעתוק
שעה   01/11/2020במייל  -מאשר 
13:30 

מוניר שיבלי 
שיבלי אום  

10:02שעה  02/11/2020 -מאשר אלג'נם 

החלטה זו תאושרר בישיבה הקרובה.  



בברכה 

אלי מאירי 

מנכ"ל האשכול 

העתק:  

יועמ"ש האשכול   -ליאור אוחנה 

מנהל אגף איכות הסביבה, אשכול כנרת עמקים  –רמי כורה 




